
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes tirsdag den 27. maj 2025 kl. 

18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Martine Bentsen, Mette de Fine 

Licht og Christine Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ koordinator: Jacob Rønlev 

Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Henrik, Philippa og Liva.  

Thomas H og Christine mødte kl. 19. 

Mette F gik kl. 19.50 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Valg af ordstyrer 

 

Mette F 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Pkt. 4 og 5 blev byttet om 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Spørgsmål til kvalitetsløftet af folkeskolen 

 

Der var møde i sidste uge i Det Rådgivende 

Skoleorgan hvor bl.a. den Nye Børne- og 

Ungepolitik blev drøftet, særligt 

forældreperspektivet, hvilket var kærkomment. 

Desværre kunne, begge forældrerepræsentanter 

ikke deltage, men skolen var repræsenteret af 

skoleleder og TR. 



Carsten har modtaget et brev om Folkeskolens 

Kvalitetsprogram, og nævnte disse punkter: 

Carsten fortalte om et projekt om evaluering af 

fagplaner som KL har igangsat. Skolerne i 

Dragør har valgt ikke at ansøge om at deltage 

på nuværende tidspunkt i udvalgsarbejdet. 

Juniormesterlærer: Elever fra Dragør kan fra 

slutningen af 7. klasse få en plads på en skole i 

Tårnby, der samler alle eleverne. Der er 1 elev i 

alt fra Dragør der har meldt sig. Vi afventer om 

ordningen vil brede sig i Dragør de følgende 

skoleår. Forældre skal henvende sig til UU-

vejlederen hvis der er behov. 

Timebank: Skolebestyrelsen er orientering om 

hvordan den fungerer på Nordstrandskolen i 

næste skoleår. 

Ændring i timetallet: Enkelte fag (f.eks. 

fysik) bliver ramt, og det er vi på skolen 

ærgerlige over. 

Afskaffelse af læseplaner: Det har været en 

administrativ byrde uden synderlig værdi. 

Lokale valgfag: Nordstrandskolen er på plads. 

Pædagogisk indsatsplan: Nogle af timerne fra 

timebanken skal gå til disse pædagogiske 

indsatser, f.eks. til at hæve niveauet for 

matematik og dansk. Planen er 3-årig og skolen 

har forberedt sig på indsatser over de næste 3 

år. Hvis der kommer nogle statslige puljer skal 

vi overveje om det er noget vi skal søge. 

Folkeskoleloven bliver efterfølgende tilrettet, 

som følge af kvalitetsprogrammet. 

 

 Skolen  

 

 - Afvikling af eksamen 

De skriftlige prøver er gået godt. Der 

har dog været flere elever, der går til 

eksamen under særlige vilkår, og det 

koster flere vagter og dermed lidt flere 

penge 

De mundtlige prøver er kommet i gang i 

denne uge bl.a. i Madkundskab 

 

- Skemaer til eleverne 

Vi er i gang med at lave skemaer til 

eleverne og den 23/6 er de klar til alle 

klasserne 

 

- Ansættelser 

Vi har fået ansat en ny lærer fra 1/8 

Vi har også ansat en ny inklusions-

pædagog fra 1/8 



Stillingsopslag på ny sekretær fuld tid 

fra 1/8 

 

- Sidste skoledag 

Den forløb rigtig godt og alle hyggede 

sig. Også dem der blev våde. 

 

- Indvielse af ny hytte den 23. maj 

Efter 4 år kunne vi endelig indvie den 

nye multihytte der er placeret på 

boldbanen mod SFO Dalen. Og den er 

taget i brug af både skole og SFO og 

børnehave 

 

- Orientering om ”den mystiske dame” 

Som opfølgning på beskederne i Aula 

orienterede Claus om forløbet. 

 

 Lærerne 

 

 Flere lærere er ude som censorer for tiden. Og 

det giver altid nye perspektiver at møde andre 

skoler og elever. 

 

 Eleverne 

 

 Intet 

 Udvalg 

 

 Forældreværdier ved Mette, Mette og Claus 

Claus orienterede om status på arbejdet. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

4. Overgang fra SFO til Ung 

Dragør 

 

19.05 – 19.15 Martine uddyber 

 

Skolebestyrelsen drøftede, hvordan skolen kan 

understøtte, at de unge ikke vælger klubben fra. 

 

Det blev besluttet at invitere Ung Dragør til et 

Skolebestyrelses-møde helst før sommerferien. 

 

5. Digital dannelse – mindre 

skærmbrug 

19.15 – 19.45 Bilag 1. Drøftelse af skærmbrug på 

Nordstrandskolen – lærer 

Bilag 2. Drøftelse af skærmbrug på 

Nordstrandskolen – pædagoger 

 

Opfølgning fra elevråd – kommer i juni! 

 

Mette F redegjorde for status, og hvad 

Skolebestyrelsen gerne skal forholde sig til.  

Skolebestyrelsen drøftede herefter følgende 

forskellige emner og problemstillinger: 



Claus opsummerede på den proces der har 

været med lærerne og pædagogerne. Næste 

skridt er at vi får input fra eleverne, og på den 

baggrund vil Skolebestyrelsen arbejde videre 

med en plan for mindre skærm i skoletiden. 

 

Mette F undersøger til næste møde: 

- Forskellige former for mobilboks 

- Kontakter Støtteforeningen 

- Laver et udkast til tidslinje 

- Tjekker økonomi ift. foredrag 

 

6. Valgfag på 7. og 8. årg. 19.45 – 19.55 Bilag 3. Valgfag 7.-8. årgang 25-26 

Tilmeldte elever og endelig valgfag  

 

Claus nævnte de tværkommunale valgfag for 

både 7. og 8. årgang på de 3 skoler og Ung 

Dragør. Vi er spændte på tilmeldingerne. 

Skolebestyrelsen synes, at det var nogle rigtig 

gode forslag. 

 

7. Endelig beslutning af 

Forretningsorden 

19.55 – 20.05 Bilag 4. Forretningsorden for Skolebestyrelsen 

på Nordstrandskolen UDKAST 

 

Carsten redegjorde for status på udarbejdelse af 

forretningsordenen. 

Skolebestyrelsen godkendte 

forretningsordenen. Den lægges op på skolens 

hjemmeside. 

 

8. Valg til Skolebestyrelsen 20.05 – 20.15 Kandidater og videre proces – Status 

 

Vi har fået 3 kandidater til de to pladser i 

bestyrelsen samt en suppleant. Det endte med 

et fredsvalg, da kandidaterne enedes om hvem 

der blev valgt ind og hvem der blev suppleant. 

 

Vi sender senere besked ud om hvem det drejer 

sig om. 

 

9. Sundhedspolitik 

Høringssvar 

20.15 – 20.30 Bilag 5. Sundhedspolitik – udkast 

 

Henrik mener, at skolerne har en vigtig opgave 

ift. børnenes sundhed, og Skolebestyrelsen skal 

lave et høringssvar.  

Skolebestyrelsen synes, at forslaget var 

ufærdigt. Carsten laver et udkast og sender 

rundt til Skolebestyrelsens medlemmer. 

 



10. Eventuelt 

 

20.40 Carsten spurgte til om der er kommet en ny 

melding om overførselssagen. 

Og det er der. De 331.000 kr. vi først fik 

overført fra 2024, bliver nu modregnet 200.000 

kr. til at dække et merforbrug i Sektor 6B, som 

ligger uden for vores egen sektor. 

Carsten vil efterfølgende spørge Henrik til 

processen om overførselssagen. 

 

 

 

Kommende møder: 

 

 


